
Zápis Komise pro digitalizaci a ICT

: přítomni:: Tomáš Vohnický (TV), Janek Wagner (JW), Michal Zítek (MZ), Michal Biskup
(MB), Martin Mach (MMO)
: omluveni:: Janek Wagner (JW)
: 15.9.2021 - 18:00 do 19:15

Agenda:
● Web

○ spuštěna stránka pro nahrávání zápisů pro předsedy výborů a komisí
■ nebyl zaznamenán žádný problém s nahráváním zápisů, uživatelům

se vytvořily loginy, komise a výbory využívají
○ sportoviště

■ MZ doupravil stránku se Sportovištěmi -
https://www.google.com/maps/d/u/0/edit?mid=1XQXSo_QWxsIYLf6A5
70u0_MwRNa8v6YB&ll=50.14623549231242%2C14.5817069358454
62&z=16.

■ Komunikace na FB stránce MČ Vinoř
■ MZ řeší s Palestrou nahrávání workout videí
■ MZ nahraje fotky ze sportovišť po dofocení nového hřiště a

workoutového hřiště-
https://drive.google.com/drive/u/1/folders/1_M5uydbz5M8PLOnyBQpC
3Vcd0DOK2-kx - TV se pokusí dostat na web

○ TV najde nacenění na Google Translate od Imperial Media
○ Úřední deska

■ DMS platforma espis, kam bohužel není nahráváno vše
■ Sepsat zadávací dokumentaci a analyzovat, jakým způsobem by šlo

automatizovat tyto procesy, aby se úřední deska automaticky
propisovala na web

● TV poptá u paní Nové kontakt na dodavatele espisu
■ Pokud by se dalo vyřešit to, aby “kamenná deska” byla nahrazena

elektronickou, bylo by to ideální řešení
● Zjistit cenu digitálních panelů pro online úřední desku
● MMO zkusí udělat research

○ MHD ve Vinoři
■ JW domluví s Lenkou Hluší a dodá obsah

● Newsletter
○ MMO zaučil paní tajemnici
○ Rozesílka probíhá ze strany MČ a odchází pravidelně
○ MMO se pobaví s paní tajemnicí - pokud ona bude OK s tím, že nástroj a že v

tom je pravidelnost, tak se odkomunikuje na FB stránkách a skupině
● Wifi4EU

○ MB ukazoval 2 firmám - moc se jim do zakázky nechtělo
○ Nutno si říct, pokud opravdu chceme tuto aktivitu “drivovat”
○ V současné době je v plném proudu projekt optického kabelu po Vinoři
○ Komise se rozhodla, že aktivitu nebude dále provozovat a v současné době je

veřejná Wi-Fi minimální přidaná hodnota
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● Ostatní komise a výbory
○ Jak pracovat digitálně

■ dokončit ucelenou sadu dokumentů, videí apod. - nechat po dalším
volebním období, ale hlavně to mít a nastavit to od začátku

■ TV vypracuje návrh toho, co by mělo být součástí manuálů - probere
se s komisí na dalším zasedání

■ Do května 2022 dopracovat a následně předat Radě
● Dotazníkové šetření

○ “digital native” skupina, která by nám dokázala dát relevantní vstupy, kam
posunout digitálně dopředu

○ Na další komisi dáme dohromady, co by nás mohlo zajímat


